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 J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2010. november 18-án 

tartott  ülésén. 
 

 
 
 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Márkus Gábor, Kovács 

Krisztina, Nagy Ildikó, Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tagok 
  
 Nagy Sándorné Városgazdálkodási Irodavezető 
  
  
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait. 
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind az 5 bizottsági tag 
jelen van.  
Megállapítom, hogy a bizottság 5 szavazattal a napirendek tárgyalását a benyújtott 
írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési koncepciójának megtárgyalása 

2. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására, fellebbezés    
(zárt ülés) 

 
3. Előterjesztés első lakáshoz jutás támogatása iránti kérelemről, fellebbezés  (zárt  

ülés) 
 
4. Előterjesztés önkormányzati bérlakáshoz szükséges jogosultág iránt benyújtott 

kérelem elutasítása elleni fellebbezés elbírálására   (zárt ülés) 
 
5. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
 
 
 



 
1.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a javaslat az, hogy a bizottságok 
leginkább a saját területüket érintő kérdéseket tárgyalják, beszéljék meg.  
Nagy Sándorné a szakmai szabályokról tájékoztat, a kérdésekre válaszol.  
A mi költségvetésünket az országos költségvetés határozza meg. Van-e kiegészíteni 
valója az Irodavezető Asszonynak?   
 
Nagy Sándorné irodavezető:  az önkormányzat pénzügyi helyzete nagyon rossz. 
2009-ben még hitel nélkül, 2010-ben 170 millió Ft hitel felvételével kellett működni, 
2011-ben is ez lesz az induló hitel, ezen túl szükség lesz az intézmények 
költségvetésének csökkentésére.  
Az ÖNHIKI akkor vehető igénybe, ha 130 millió Ft-ot nem halad meg a hitelállomány.  
Súlyos, komoly döntéseket kell meghozni. Az önként vállalt feladatok is fontosak, de 
a pénz kevés.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: az önkormányzat működésének egyik 
alappillére, hogy pályázaton is nyerjen pénzt.  
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:    a halmozottan hátrányos helyzetű tanulók 
esetében én nem tartom jónak, hogy a szülő nyilatkozata elfogadható, 
valótlanságokat is nyilatkoznak.  
 
Kovács Lajos irodavezető:   a törvény, kormányrendelet által szabályozottak szerint 
kell eljárni ebben az esetben is, aszerint ez az előírás.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    a bizottságot és az irodát is ez a szellem 
vezérli, hogy minden ügyhöz jóhiszeműen állunk hozzá.  
Az irodák teljes szakmai felelősséget vállalnak, maximális körültekintéssel 
dolgoznak.  
A bizottság a számára kérdéses ügyeket kéri esetleg helyszínen kivizsgálni, 
amennyiben más adatokról van tudomása, mint amit a kérelmező benyújt.  
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:    a gyermeklétszám csökken, mégis nő az 
ingyenes étkezők száma.  
 
Nagy Sándorné irodavezető:  a gyermekvédelmi ellátásban részesülők 2011-től már 
8. osztályban is (eddig 7. osztályig) ingyenesen étkeznek (törvény alapján).  
 
Nagy Ildikó bizottsági tag:  a kommunális adó emelése problémát okoz az időseknél. 
Az átmeneti segélyt sokszor ugyanazok kapják, érdemes lenne különféle 
tartozásokat levonni belőle.  
 
Nagy Sándorné irodavezető:    a kommunális adó esetében adókedvezmények 
vannak az idősek részére.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    jogszabályi alkalmazások valósulnak 
meg, a segély felhasználásának kérdése nem bizottság által szabályozható folyamat.  



Az ügyeleti ellátás esetében kezdeményezni kell a szerződés felülvizsgálatát (16.-17. 
oldal) , arra nem illetékes a bizottság, ez így nem jó megfogalmazás. Ugyanez a 
szolgáltató más településeken teljes időtartamban biztosítja az ügyeleti ellátást. El 
kellene oda látogatni a bizottságnak.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  Deczky Úrral nem lehetne-e átnézni a szerződést, a 
bizottságnak meg kellene tárgyalni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    Deczky Úrnak ehhez semmi köze nincs.  
 
Javaslat:  az önkormányzat illetékesei üljenek le és tárgyaljanak a Kht vezetőivel a 
hiányzó 3 óra ellátásról.  
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
       
 
                                                   
 
35/2010. (XI. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága Püspökladány Város 2011. 
évi Költségvetési koncepcióját elfogadja azzal, hogy az önkormányzat illetékesei 
tárgyaljanak az Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató KHT vezetőivel arról, hogy 
a jelenleg a háziorvosok által ellátott  3 órás időtartamot milyen kondíciókkal tudják 
lefedni.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


